

拾壹、報到與註冊入學/Registration

- 一、外國學生接到入學許可後，應依規定程序辦理報到及註冊手續，逾期未辦理報到者，即以自動放棄入學資格論，但事前以書面提出延期申請並經許可者，不在此限。

Students receiving Admission Certificate, enrollment procedures should be taken in accordance with the provisions of the procedure. Students fail to enroll on time will be deemed to forfeit their rights of admission, except a written petition is submitted for extension approval.

- 二、外國學生經入學後，如發現有申請文件資格不符、偽造、假借、塗改等情事，一經查明即開除學籍，亦不發給任何學歷證件；如於畢業後始發覺者，除勒令繳銷其畢業證書外，並公告取消其畢業資格。

Admission shall be denied and / or the student shall be dismissed from Fooyin University after admission if there are any violations of the general academic honor codes and / or in the authenticity of the applicant's documents. Those who have graduated shall have their diploma revoked.

- 三、外國學生接獲本校入學許可後，須提出接獲錄取通知後 3 個月內之健康檢查記錄（如附件七-健康檢查證明應檢查項目表乙表）。

Upon receiving Admission Certificate, each student need to provide a Health Examine Form with certificate dated within the past 3 months (See Appendix VII-Items Required for Health Certificate, Form B).

- 四、外國學生來臺註冊後，仍需配合參加本校新生體檢。

Each student also needs to have a physical examination in school after registration.

- 五、經本項招生錄取之外國學生於報到後，應依規定辦理註冊入學手續，否則取消入學資格。

New students shall arrive at Fooyin University campus for registration prior to the date specified on the admission document.